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I Z V O D  IZ  Z A P I S N I K A 
sa XIX (devetnaeste) redovne sjednice Skupštine opštine Herceg-Novi, održane  
08.04.2016.godine u prostorijama Opštine Herceg-Novi sa početkom u  8:30 časova 
 
Sjednicom predsjedava Andrija Radman, predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi koji je 
pozdravio prisutne i otvorio sjednicu. Obavještava da je saziv za današnju sjednicu sa 
materijalima upućen 12.02.2016.godine svim odbornicima, parlamentarnim partijama i 
strankama, predsjednici Opštine, potpredsjedniku Opštine, Glavnom administratoru, 
obrađivačima, nevladinom sektoru i predstavnicima sredstava javnog informisanja. 
 
Predsjednik Skupštine obavjestio je prisutne  da je odbornik  ZORAN BOŠNJAK podnio  
ostavku 04.04.2016.godine na mjesto odbornika u Skupštini opštine Herceg Novi, da je 
Opštinska izborna Komisija podnijela Izvještaj o popuni upražnjenog odborničkog mjesta u 
Skupštini opštine Herceg-Novi broj: OIK: 13-1/16 od 06.04.2016.godine,  na osnovu čega su 
se stekli uslovi da Skupština opštine Herceg-Novi verifikuje mandat odborniku NEDELJKU 
VLAHUŠIĆU sa izborne liste Demokratska partija socijalista „Da pobjedi Herceg Novi-Milo 
Đukanović“ 
Takođe obavještava prisutne da je odbornik ZORAN KOVAČEVIĆ  podnio ostavku 
04.04.2016.godine na mjesto odbornika u Skupštini opštine Herceg Novi. Opštinska izborna 
Komisija podnijela je  Izvještaj o popuni upražnjenog odborničkog mjesta u Skupštini opštine 
Herceg-Novi broj: OIK: 13-3/16 od 06.04.2016.godine,  na osnovu čega su se stekli uslovi da 
Skupština opštine Herceg-Novi verifikuje mandat odbornici SUZANI TOMANOVIĆ sa 
izborne liste Demokratska partija socijalista „Da pobjedi Herceg Novi-Milo Đukanović“ 
Predsjedavajući je čestitao  novoizabranim odbornicima i poželio im uspjeh u radu. 
 
U nastavku sjednice, predsjedavajući je obavjestio prisutne da su odsustvo sa sjednice najavili 
odbornici Nikola Gojković i Jovana Šijačić, a da na osnovu člana 147 i 148 Poslovnika 
Skupštine opštine Herceg Novi, u radu Skupštine, kroz institut „slobodne stolice“ učestvuju 
predstavnici NVO sektora i to gospođica Olivera Doklestić po Predlogu Odluke o javnom 
vodosnabdijevanju na teritoriji Opštine Herceg Novi, Izvještaju o stanju uređenja prostora 
Opštine Herceg Novi za 2015.godinu, Predlog Programa uređenja prostora Opštine Herceg 
Novi za 2016.godinu i Izvještaju o radu Javne ustanove „Gradska biblioteka i čitaonica“ Herceg 
Novi za 2015.godinu sa Izvještajem prihoda i rashoda za period 01.01.- 31.12.2015.godine i 
gospodin Ilija Budeč po tačkama: Predlog Odluke o boravišnoj taksi, Predlog Odluke o davanju 
saglasnosti na Zaključak predsjednice Opštine Herceg Novi broj: 01-1-198/16 od 
04.02.2016.godine i Informaciji o toku realizacije Programa mjera i aktivnosti za pripremu 
turističke sezone 2016.godine 
 
Tok sjedice  se fonografski  snima, javni prenos vrši se putem Javnog radio difuznog servisa 
Radio TV Herceg-Novi, interesovanje za televizijsko snimanje iskazala je Televizija „Novi 
TV“ i RTV Crne Gore,  a o zapisniku sa sjednice stara se Vesna Zorić iz Službe Skupštine. 
Polazeći od člana 64 stav 1 i 2, nakon izvršene prozivke, predsjedavajući je konstatovao da 
sjednici od ukupno 34 odbornika prisustvuje  25 odbornika, te da su obezbijeđeni uslovi za 
punovažan rad i odlučivanje. 
Odbornica Danijela Đurović je dala primjedbu da još uvijek nije dobila odgovor na odborničko 
pitanje koje je postavila na XVII redovnoj sjednici Skupštine opštine Herceg Novi, a vezano za 
izvršenje obaveze plaćanja duga prema radnicima i uplati zaostalog radnog staža na osnovu 
dogovora sa Vladom Crne Gore, niti je dobila odgovor na pitanje vezano za koncesije na 
vađenje kamena u Opštini Herceg Novi koje je postavila prije skoro godinu dana. 
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Odbornik Stevo Cvjetković još uvijek nije dobio odgovor na pitanje: „Koliko je sredstava 
prihodovano po osnovu naknade za komunalno opremanje građevinskog zemljišta u Budžetima 
Opštine Herceg Novi za period 2010.-2014.godine, koliki je bio Kapitalni Budžet po tim 
godinama, i kumulativni iznos za tih pet godina.“ 
Predsjednik Skupštine  smatra da je kritika odbornika Danijele Đurović  i Steva Cvjetkovića 
opravdana te da će se uputiti urgencije prema organima uprave kako bi se odgovori na 
postavljena odbornička pitanja pribavili. 
 
Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje Izvod iz zapisnika sa XVII  redovne sjednice i 
konstatovao da je Skupština nakon, iz tehničkih razloga ponovljenog glasanja,  uz 18 glasova 
„za“ i 5 glasova „uzdržan“,  usvojila Izvod iz zapisnika sa XVII  redovne sjednice održane 
04.02.2016.godine, bez primjedbi. 
 
Konstatuje se da je na sjednicu pristupila odbornica Ljiljana Bojanić. 
 
Predsjednik Skupštine podsjetio je prisutne da je prva tačka predloženog dnevnog reda 
razmatrana i usvojena na VI vanrednoj sjednici tako da ona kao takva više ne egzistira kao tačka 
predloženog dnevnog reda, te da su odbornicima naknadno dostavljeni stavovi radnih tijela. 
Predsjedavajući je obavjestio prisutne da je predlagač povukao sa dnevnog reda sledeće tačke: 
Predlog Odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemljišta; Predlog Odluke o 
davanju saglasnosti na Ugovor o ustupanju fudbalskog terena i objekta na korišćenje i  Predlog 
Odluke o utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa – podzemnog 
prolaza sa pokretnim stepeništem u Herceg Novom. 
Predsjednica Opštine dostavila je zahtjev i materijale za za dopunu predloženog dnevnog reda 
tačkama: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 
DOO „Čistoća“ Herceg Novi; Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Odbora 
direktora DOO „Vodovod i kanalizacija“ Herceg Novi o izboru izvršnog direktora i Predlog 
Odluke o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora DOO „Vodovod i kanalizacija“ 
Herceg Novi o produženju ročnosti Ugovora o kreditu broj 950-93-934. 
Predsjednik je nakon izjašnjavanja odbornika konstatovao da je uz 19 glasova „za“, 1 glas 
„protiv“ i 5 glasova „uzdržan“ usvojen predlog da se dnevni red dopuni tačkom: Predlog Odluke 
o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta DOO „Čistoća“ Herceg Novi. 
Uz 18 glasova „za“, 1 glas „protiv“ i 6 glasova „uzdržan“ usvojen je predlog da se u dnevni red 
uvrsti tačka: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora DOO 
„Vodovod i kanalizacija“ Herceg Novi o izboru izvršnog direktora. 
Uz 19 glasova „za“, 1 glas „protiv“ i 5 glasova „uzdržan“ usvojen je predlog da se u dnevni red 
uvrsti tačka: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora DOO „Vodovod 
i kanalizacija“ Herceg Novi o produženju ročnosti Ugovora o kreditu broj 950-93-934. 
Predsjednik Skupštine je nakon izjašnjavanja odbornika konstatovao da je uz 20 glasova „za“, 
3 glasa „protiv“ i 3 glasa „uzdržan“ usvojen sledeći 
 

D N E V N I   R E D 
1. Predlog Odluke o javnom vodosnabdijevanju na teritoriji Opštine Herceg Novi. 
2. Predlog Odluke o boravišnoj taksi. 
3. Predlog Odluke o realizaciji Projekta „Njega starih lica“. 
4. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Zaključak predsjednice Opštine Herceg Novi 

broj: 01-1-198/16 od 04.02.2016.godine. 
5. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta DOO 

„Čistoća“ Herceg Novi. 
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6. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora DOO „Vodovod i 
kanalizacija“ Herceg Novi o izboru izvršnog direktora; 

7. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora DOO „Vodovod i 
kanalizacija“ Herceg Novi o produženju ročnosti Ugovora o kreditu broj 950-93-934. 

8. Izvještaj o stanju uređenja prostora Opštine Herceg Novi za 2015.godinu. 
9. Predlog Programa uređenja prostora Opštine Herceg Novi za 2016.godinu. 
10. Predlog Programa rada Skupštine opštine Herceg Novi za 2016.godinu. 
11. Izvještaj o radu Javne ustanove „Gradska biblioteka i čitaonica“ Herceg Novi za 

2015.godinu sa Izvještajem prihoda i rashoda za period 01.01.- 31.12.2015.godine. 
12. Informacija o toku realizacije Programa mjera i aktivnosti za pripremu turističke sezone 

2016.godine. 
13. Odbornička pitanja i odgovori. 

 
Konstatuje se da je na sjednicu pristupila odbornica Tamara Vukašinović. 

I  
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o javnom vodosnabdijevanju na teritoriji Opštine Herceg Novi, usaglašen sa Zakonom 
i Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za komunalno stambenu djelatnost jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi 
da Predlog Odluke o javnom vodosnabdijevanju na teritoriji Opštine Herceg Novi, stavi u 
skupštinsku proceduru. 
Kako nije bilo odbornika zainteresovanih za diskusiju, predsjedavajući je dao riječ predstavniku 
NVO sektora, gospođici Oliveri Doklestić koja je između ostalog ukazala ne nejasnoće i loše 
definisanje određenih članova Predloga Odluke. 
Predsjednik Skupštine je zaključujući raspravu konstatovao da je Skupština uz 16 glasova “za”, 
1 glas “protiv” i 8 glasova “uzdržan” usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
DONOSI SE  ODLUKA   o javnom vodosnabdijevanju na teritoriji Opštine Herceg Novi, 
 u predloženom tekstu. 
 
 

II 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa “za” i 1 glas “uzdržan” predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Odluke o boravišnoj taksi, sa amandmanima, usaglašen sa Zakonom i 
Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 
Uvodno izlaganje podnio je direktor Uprave lokalnih javnih prihoda Dragan Mračević koji je 
dao sledeće amandmane utvrđene na sjednici Odbora za statut i propise: 1.- član 2 mijenja se i  
glasi:”Boravišna taksa utvrđuje se u iznosu od 0,90 eura”; 2.-član 3 mijenja se i glasi:”Ova 
odluka stupa na snagu osmog dana od dana objavljivanja a biće objavljena u  “Sl.list CG-
opštinski propisi” s tim što se neće primjenjivati na turističke aranžmane koji su sklopljeni do 
dana stupanja na snagu ove odluke; 3.- član 4 mijenja se i glasi:” Stupanjem na snagu ove 
odluke prestaje da važi Odluka o visini boravišne takse “Sl.list RCG-op.propisi br.3/05”. 
Predlagač je prihvatio predloge amandmana čime su postali sastavni dio Predloga Odluke. 
U otvorenoj raspravi za riječ se javio odbornik Mirko Mustur koji je mišljenja da se turistička 
ponuda grada nije poboljšala u donosu na prethodne godine tako ne postoji ni opravdanost 
podizanja visine boravišne takse koja bi trebala ostati na dosadašnjem nivou. 
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Odbornik Stevo Cvjetković ističe da se radi o delikatnoj odluci a da će svako povećanje 
turističke takse predstavljati značajno opterećenje na budžet turista, pa smatra da ukoliko mora 
da dodje do povećanja da bude neznatno ili da ostane na nivou od 0,70 eura. 
Odbornica Sandra Požgaj naglasila je da se povećanje takse kreće unutar zakonskih okvira, te 
da je preporuka Nacionalne Turističke organizacije da visina boravišne takse bude približna u 
susjednim opštinama. Radi se o neznatnom povećanju koje neće bitnije uticati na opredjeljenje 
turista prilikom odabira turističke destinacije niti će se odnositi na turističe aranžmane 
sklopljene prije stupanja na snagu ove odluke. 
Odbornica Zinaida Miljković smatra da je taksa od 0,90 eura previsoka i da nije u skladu sa 
kvalitetom turističke ponude, te da bi trebala da ostane na  nivou  od 0,70 eura sve dok se 
turistička ponuda ne podigne na viši nivo. 
Odbornica Danijela Đurović smatra da bi se trebalo djelovati stimulativno na način da se utvrdi 
visina turističke takse u zimskom i ljetnjem periodu kako bi se i na taj način doprinjelo 
produženju turističke sezone. Pita da li se prilikom pripreme predloga razmišljalo o privatnim 
izdavaocima  koji su već bukirali svoje kapacitete. Upitna je  motivacija za podizanje takse kao 
i namjena i trošenja tih sredtava i izražava sumnju da se na ovaj način pribavljaju sredstva za 
finansiranje Projeka “Evropska prijestonica kulture”. Ne podržava predlog da se visina 
boravišne takse poveća i predlaže da ostane na istom nivou. 
Odbornik Obrad Gojković je mišljenja da je ključno pitanje ko će trošiti sredstva od boravišne 
takse te da Demokratska partija socijalista kroz Turističku organizaciju i Agenciju za izgradnju 
i razvoj omogućava svom koalicionom partneru pribavljanje značajnih sredstava. Smatra da se 
radi o zloubotrebi sredstava, te da predloženo povećanje nikako nije usmjereno ka poboljšanju 
turističke ponude već se na taj način pribavljaju sredstva za ostvarivanje privatnih interesa. Ne 
podržava Predlog Odluke  i smatra da visina boravišne takse treba da ostane 0,70 eura. 
Odbornik Mirko Mustur dao je predlog da se Predlog Odluke ne usvoji, da turistička taksa 
ostane na 0,70 eura, a da se nakon turstičke sezone 2016.godine razmatra pitanje visine 
boravišne takse. 
Odbornik Obrad Gojković zatražio je odgovor Demokratskoj partiji socijalista na pitanje da li 
je Turistička organizacija Herceg Novog radila i trošila sredstva od boravišne takse po Zakonu. 
Odbornica Sandra Požgaj ponovila je stav da  povećanje boravišne takse nije visoko i da neće 
uticati na opredijenje turista da posjete Herceg Novi. 
Odbornica Danijela Đurović naglasila je da se na privatne izdavaoce turističkih kapaciteta koji 
čine najveći dio turističke ponude konstantno vrši pritisak da smanje cijene svojih usluga kako 
bi  ukupno turističko tržište Herceg Novog bilo što konkurentnije. Sa druge strane ne 
obezbijeđuju se uslovi konkurentnosti u smislu  infrastrukturne opremljenosti. Smatra da će 
povećanje boravišne takse negativno uticati na privatne izdavaoce i apeluje da se Predlog 
odluke ne usvoji. Mišljenja je da će se sredstva od boravišne takse nenamjenski trošiti ili biti 
usmjerena ka projektima koji su već ocjenjeni kao korupcionaški. 
Odbornik Slobodan Radović istakao je da Demokratska partija socijalista ne podržava bilo 
kakve nezakonite radnje, i ukoliko se utvrdi kršenje zakona počinioci treba da ogovaraju bez 
obzira kojoj političkoj partiji pripadaju. Demokratska partija socijalista poštuje vladavinu prava 
i odgovorno se odnosi prema građanima i gradu, ističe odbornik Radović. 
Uslijedila je replika odbornika Obrada Gojkovića, reagovanje predsjednika Skupštine Andrije 
Radmana i diskusija odbornika Milovana Baždara koji je naglasio da je nedostatak strateških 
razvojnih dokumenata  i Prostornog urbanističkog plana Opštine ozbiljan nedostatak te da se 
samo na osnovu tih dokumenata može planirati izgradnja turističkih kapaciteta. 
Predsjednik Skupštine zaključio je raspravu i nakon izjašnjavanja odbornika konstatovao da je 
Skupština uz 16 glasova “za” i 9 glasova “protiv” usvojila sledeći 
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Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE  ODLUKA   o boravišnoj taksi uz sledeće izmjene i dopune: 

- član 2 mijenja se i glasi: „Boravišna taksa utvrđuje se u iznosu od 0,90 eura“; 
- član 3 mijenja se i glasi: „Ova Odluka neće se primjenjivati na turističke aranžmane koji 

su sklopljeni do dana stupanja na snagu ove Odluke”; 
- član 4 mijenja se i glasi: „Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje da važi Odluka o 

visini boravišne takse (“Službeni list RCG – opštinski propisi”, broj 3/05); 
- dodaje se član 5 koji glasi: „Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana 

objavljivanja u “Službenom listu CG – opštinski propisi”. 
 

III 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine da Predlog Odluke o realizaciji 
Projekta „Njega starih lica“ usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 
U otvorenoj raspravi za riječ se javila odbornica Danijela Đurović koja je uputila pohvale za 
projekat i njegove učesnike. Podržava Predlog Odluke uz sugestiju da se razmotri mogućnost 
da se projektom obuvate i druga stara lica koja nisu u stanju socijalne potrebe. 
Odbornici Mirko Mustur, Zinaida Miljković, Obrad Gojković i Gordana Rajović podržali su 
Predlog Odluke. 
Uslijedila je replika odbornika Gordane Rajović i Obrada Gojkovića, nakon čega je predsjednik 
Skupštine oduzeo  riječ odborniku  Obradu Gojkoviću. 
Odbornica Ljiljana Bojanić  podržala je Predlog Odluke uz sugestiju da se razmotri mogućnost 
povećanja broja zaposlenih, obezbijeđenja boljih naknada,  uslova i zaštite na radu, a time i 
povećanja iznosa sredstava planiranih Budžetom za ovu namjenu. 
Nakon pojašnjenja koja je dao Vladimir Dželetović, sekretar Sekretarijat za društvene 
djelatnosti i sport, predsjednik Skupštine zaključio je raspravu i nakon izjašnjavanja odbornika 
konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 22 glasa „za“ usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

DONOSI SE  Odluka o realizaciji Projekta „Njega starih lica“, u predloženom tekstu. 
 

IV 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Zaključak predsjednice Opštine Herceg Novi 
broj: 01-1-198/16 od 04.02.2016.godine, usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku 
proceduru. 
Odbornik Mirko Mustur smatra da ne postoji opravdanost donošenja Odluke na osnovu člana 
60 Statuta Opštine Herceg Novi jer nije bio onemogućen rad Skupštine niti je bila je u 
nemogućnosti da se sastane. Smatra da se saglasnost ne može dati dok se transparentno i 
analitički ne dostavi prikaz stavke -Subvencije za kulturno zabavno turističke manifestacije u 
iznosu od 400.000,00 eura. 
Odbornik Stevo Cvjetković dao je primjedbu jer sjednici ne prisustvuju ni predsjednica Opštine 
ni direktorica Turističke organizacije koje su trebale da odbornicima pruže dodatne informacije 
i odgovore, i postavlja pitanje koje se odnosi prikazivanje prihoda odnosno sredstava koja su 
povraćena a koja su bila uplaćena za manifestaciju „Free kick master“. 
Odbornica Danijela Đurović naglasila je da je stavka: -Subvencije za kulturno zabavno 
turističke manifestacije- netransparentna i da pobuđuje sumnju u nezakonito trošenje sredstava. 
Program rada Turističke organizacije, kao zvaničan dokument, neozbiljno je koncipiran, a 
neprisustvovanje predsjednice Opštine sjednici Skupštine, koja je ujedno i predsjednik 
Skupštine Turističke organizacije, je neprihvatljivo. 
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Odbornik Obrad Gojković je podsjetio prisutne da je Skupština upravo usvojila Odluku o 
boravišnoj takski pa je mišljenja da je Finansijski plan materijalno netačan dokument jer nije 
obuhvatio povećanje prihoda od planirane naplate boravišne takse. Predlaže da se Predlog 
povuče sa dnevnog reda, vrati na doradu, i sa jasno prikazanim stavkama vrati Skupštini na 
razmatranje. 
Odbornik Milovan Baždar podržao je diskusiju odbornika Obrada Gojkovića i naglasio da 
Finansijski plan ima niz stavki koje su nejasne a  nema ni analitičkog prikaza stavki koje nose 
značajne iznose. Izražava nezadovoljstvo zato što predsjednica Opštine i direktorica Turističke 
organizacije Herceg Novog, kao dva lica koja bi mogla pružiti odgovore na pitanja odbornika, 
ne prisustvuju sjednici Skupštine. 
Pojašnjenja je dao Goran Čolović, predsjednik izvršnog odbora Turističke organizacije nakon 
čega se za riječ javio odbornik Obrad Gojković koji je ponovio pitanje kako se prilikom izrade 
Finansijskog plana moglo kalkulisati sa visinom boravišne takse, kada je danas usvojena odluka 
o izmjeni odluke kojom se propisuje visina ove takse. Traži pojašnjenje stavke-Troškovi izrade 
studije trajektne linije Zelenika-Luštica. Mišljenja je da je Goran Čolović u konfliktu interesa 
jer je predsjednik izvršnog odbora Turističke organizacije a ujedno i izvršni direktor Turističke 
agencije preko koje je Turistička organizacija Herceg Novog kupila avio karte u iznosu od 
26.000 eura. 
Odbornik Mirko Mustur nije zadovoljan odgovorom koji je dobio na pitanje vezano za 
subvencije za kulturno zabavne turističke manifestacije u iznosu od 400.000 eura. 
Odbornica Danijela Đurović smatra da je prethodno bilo potrebno izraditi studiju postojećih 
kapaciteta plaža, evidentirati potrebe i mogućnost povećanja plažnog prostora a sa tim u vezi i 
planirati sredstva iz Budžeta. Stavka -Troškovi izrade studije trajektne linije Zelenika-Luštica 
nema mišljenje nadležnog ministarstva, a zbog svih nedorečenosti predlaže da se ova tačka 
skine sa dnevnog reda i vrati na doradu. 
Uslijedile su diskusije odbornika Milovana Baždara i Obrada Gojkovića koji je ponovio predlog 
da se ova tačka dnevnog reda odloži. Odbornik Mirko Mustur ponovio je da je finansijski plan 
nejasan a odbornica Danijela Đurović  je istakla da se Finansijki plan i Program rada Turističke 
organizacije moraju sačinit u skladu sa Zakonom. 
Odbornica Ljiljana Bojanić istakla je da već dvije godine predstavnici opozicije nemaju svoje 
predstavnike u organima upravljanja Turističke organizacije, pa tako nema ni uvida na koji se 
način troše budžetska sredstva. 
Odbornik Obrad Gojković reagovao je proceduralno sa zahtjevom da se Skupština izjasni po 
njegovom predlogu zaključka da se ova tačka skine sa dnevnog reda. 
Nakon izjašnjavanja odbornika, predsjednik Skupštine je konstatovao da je uz 17 glasova „za“ 
i 9 „uzdržan“ usvojen sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE  Odluka o davanju saglasnosti na Zaključak predsjednice Opštine Herceg Novi 
broj: 01-1-198/16 od 04.02.2016.godine,  u predloženom tekstu. 
 
 

V 
 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta DOO „Čistoća“ 
Herceg Novi, usaglašen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru.  
Odbor za komunalno stambeno djelatnost jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi 
da Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta DOO 
„Čistoća“ Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
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Predsjednik Skupštine stavio je na izjašnjavanje predlog Odluke i konstatovao da je isti usvojen 
uz 17 glasova „za“ i 8 glasova „uzdržan“. 
Nakon proceduralnog reagovanje odbornika Obrada Gojkovića, Ljiljane Bojanić i Mirka 
Mustura, odbornici su se ponovo izjasnili po Predlogu odluke, te je predsjedavajući  
konstatovao da je Skupština uz 17 glasova „za“ i 8 glasova „uzdržan“ usvojila sledeći 
 
 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE  Odluka o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta DOO 
„Čistoća“ Herceg Novi,   u predloženom tekstu. 
 

VI 
Odbor za statut i propise Skupštine opštine Herceg Novi uz 3 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ 
predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku 
Odbora direktora DOO „Vodovod i kanalizacija“ Herceg Novi o izboru izvršnog direktora, 
usaglašen za Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbornica Ljiljana Bojanić neće glasati za predloženu Odluku jer Odbor direktora ovog 
preduzeća nelegalno izabran i nalazi se u konfliktu interesa i čemu bi trebalo da se izjasni 
Agencija za spriječavanje korupcije Crne Gore. 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština uz 17 glasova „za“ 2 glasa „protiv“i 1 glas 
„uzdržan“ usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Rješenje o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora DOO „Vodovod i 
kanalizacija“ Herceg Novi o izboru izvršnog direktora,   u predloženom tekstu. 
 

VII 
Odbor za statut i propise Skupštine opštine Herceg Novi uz 3 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ 
predlaže Skupštini opštine Herceg Novi  da Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku 
odbora direktora DOO „Vodovod i kanalizacija“ Herceg Novi o produženju ročnosti Ugovora 
o kreditu broj 950-93-934, usaglašen za Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 
Predsjedavajući je, nakon izjašnjavanja odbornika, konstatovao da je Skupština uz 15 glasova 
„za“, 2 glasa „protiv“ i 3 glasa „uzdržan“ usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora DOO „Vodovod i 
kanalizacija“ Herceg Novi o produženju ročnosti Ugovora o kreditu broj 950-93-934, u 
predloženom tekstu. 
 
 
Predsjednik Skupštine obavjestio je prisutne da se rad sjednice prekida zbog proceduralnih 
obaveza a da će se sjednica nastaviti 15.04.2016.godine u 8:30 časova. 
Zahvaljujući se prisutnima na saradnji, predsjedavajući je konstatovao da je sjednica zavšila sa 
radom u 12:00 časova. 
 
   
v.d. SEKRETAR-a                  PREDSJEDNIK 
Milovan Benderać                                                                 Andrija Radman 
 


